
 

 

 
 

Groep:   Derde Raadscommissie 
Datum:  12 november 2024 

Uur:   20u30 – 21u30 

Plaats:   Dakcafé 
Aanwezig:  T. Soens, raadslid - voorzitter 

R. Vandenberghe, P. De Coene, A. Ronse, schepenen; 
P. Avijn, K. Byttebier, M. Cattebeke, L. Claassen, M. Cottenier, S. Demeyer, R. 

Deseyn, M. Gheysens, N. Lybeer, L. Maddens, N. Maghroud, D. D’Alwein; 

raadsleden 
S. Van Dierdonck – notulist 

J. Bonnier (IMOG), T. Levecque 
Verontschuldigd: H. Kints, J. de Bethune, L. Vercaemst 

Afwezig:  
Kopie:                --- 
Bijlagen:  Presentatie IMOG  

 

2024_OR_00040 - OCMW-verenigingen - Beslissingen van welzijnsvereniging Vereniging 

Ons Tehuis – Kennisname 
 

2024_OR_00039 - Centrum voor dagverzorging De Kolleblomme - Dagprijsdossier - 
Goedkeuren 

 

Schepen P. De Coene licht de nota toe.  
 

Raadslid R. Deseyn merkt op dat de vergoeding per kilometer niet noodzakelijk rechtvaardiger is. 
Mensen die in ruraal gebied wonen, moeten meer betalen voor de verplaatsing.  

Schepen P. De Coene bevestigt dit. Hij voegt echter toe dat er altijd een tussenkomst mogelijk is voor 
mensen waarbij de vervoerskost te hoog is. De vervoerskost mag geen drempel zijn om naar het 

dagcentrum te komen.  

Raadslid R. Deseyn reageert dat het positief is dat deze tegemoetkoming er is, maar dat het 
belangrijk is dat de mensen ook weten dat ze dit kunnen vragen. Schepen P. De Coene bevestigt dat 

communicatie hierin belangrijk is maar voegt toe dat de mensen die naar het dagcentrum komen 
goed gekend zijn. Het dagcentrum kan hen hier ook bij helpen.  

 

Raadslid M. Cattebeke vraagt of het dagcentrum ook een gebruikers- of bewonersraad heeft die wordt 
aangesproken in functie van dergelijke dossiers.  

Schepen P. De Coene merkt op dat de mensen die naar het dagcentrum komen goed gekend zijn. Er 
is een goed zicht op hun noden en verlangens.  

 

Geen verdere vragen. 
 

2024_GR_00213 - Overeenkomst partnerschap toeristische aanbieder - Iedereen 
Verdient Vakantie – Goedkeuren 

 
Schepen A. Ronse licht de nota toe. 

 

Raadslid M. Cattebeke vraagt of de tegemoetkoming gelijklopend is met de UiTPAS. A. Ronse 
bevestigt dat het over een korting van 80% gaat op het basistarief van de musea Abby en Texture.   

 

Vergaderverslag 



 

 

Geen verdere vragen. 

 

 
2024_GR_00211 - Addendum SWO DT met gemeente Kuurne en gemeente Lendelede - 

Addendum samenwerkingsovereenkomst Digitale Transformatie met gemeente Kuurne 
en gemeente Lendelede – Goedkeuren 

 

Geen vragen. 
 

2024_GR_00217 - P.R. 2024/3242 - Onderhoud groenzones 2025 - sociale 
tewerkstelling - Voorwaarden en wijze van gunnen 

 
Schepen R. Vandenberghe licht de nota toe. 

 

Raadslid M. Cottenier verwijst naar Perceel 1 (Onderhoud groenzones – sociale tewerkstelling) waarbij 
een uurprijs van €110 wordt vermeld. Hij vraagt of deze prijs klopt. 

 
Schepen R. Vandenberghe zal dit navragen. 

 

Antwoord na de commissie: 
In de bijlage ‘Perceel 1’ wordt de uurprijs als volgt omschreven:  

‘Onderhoud groenzones. De prijs wordt bepaald voor een ploeg. Namelijk 1 meewerkend begeleider, 5 
arbeiders en alle machines en materiaal inbegrepen.’  De uurprijs van €110 geldt voor de hele ploeg, 

inclusief machines en materiaal. 
 

2024_GR_00215 - Imog - Verslag en toelichting – Aktename 

 
J. Bonnier licht de presentatie toe. 

 
Raadslid N. Lybeer vraagt naar de keukenafvalbak. Wat is het verschil met een compostvat? Hij vraagt 

of het thuis verzamelen van keukenafval niet voor geurhinder zal zorgen. 

J. Bonnier antwoordt dat in de keukenafvalbak ook verwerkt voedsel mag, in tegenstelling tot in de 
groenbak of een compostvat. Het ophalen van keukenafval is al verplicht vanuit Europa sedert 2024. 

Onze regio heeft nog een uitzondering op deze regelgeving. Andere Vlaamse regio’s voldoen al aan de 
verplichting. Het ophalen in deze regio’s gebeurt zeer vlot. Geen enkele van die gemeentes zamelt 

wekelijks in. Er is echter een onderscheid te maken tussen het stadscentrum en de wijken rond het 

centrum. In het centrum kan er een wekelijks regime zijn, maar dat hoeft niet overal in Kortrijk zo te 
zijn. Het is belangrijk dat er een intergemeentelijke aanpak is waarbij inwoners onder een zelfde 

regime van ophalen vallen. 
 

Raadslid N. Lybeer pleit voor het belang van sensibilisering. Hij verwijst naar een project waarbij 
2.000 gezinnen kippen kregen. Dit had een grote impact op het restafval. J. Bonnier antwoordt dat 

IMOG heel veel aandacht besteedt aan sensibilisering. Het kippenverhaal is gekend en wordt ook 

gepromoot. Kippen kan je echter niet subsidiëren op basis van dierenwelzijn.  
 

Raadslid K. Byttebier merkt op dat er in steden toch een andere organisatie nodig is dan in 
randgemeenten. J. Bonnier bevestigt dit, maar geeft aan dat niet heel Kortrijk stedelijk gebied is. Er 

zijn centrumwijken waar je bvb. wekelijks kan inzamelen, maar dat is niet noodzakelijk nodig over het 

hele grondgebied van Kortrijk. Je kan een onderscheid maken tussen stedelijk en buitenstedelijk 
gebied. 

 
J. Bonnier vult aan dat het afvalverhaal niet gemakkelijk is om te vertellen aan de inwoners. Een 

betere ophaling heeft een positieve impact op milieu en klimaat, maar kost meer. In onze regio waren 
we 15 jaar geleden koplopers, maar lopen nu achter.  

 

Raadslid R. Deseyn vraagt hoe het Comité van Burgemeesters zich verhoudt tot de Raad van Bestuur. 
Hij vraagt ook wat de stand van zaken is van het financiële dispuut met de stad Kortrijk met 

betrekking tot de recyclageparken. 



 

 

J. Bonnier antwoordt dat de Raad van Bestuur de beslissingen neemt. Het is niet de bedoeling om 

daar een extra orgaan naast te zetten. Het opzetten van een overleg met de burgemeesters kadert in 

de ambitie om transparantie en betrokkenheid bij de partnergemeenten te verhogen. Het is belangrijk 
dat IMOG de relatie met de lokale besturen versterkt. Het comité van burgemeesters heeft geen 

bevoegdheid.  
Het financiële dispuut met de stad Kortrijk gaat over het gebruik van het containerpark in Harelbeke. 

Bij de sluiting van 2 Kortrijkse recyclageparken werden cijfers aangeleverd die de basis vormden voor 

de overeenkomst over het gebruik van het recyclagepark in Harelbeke. Die cijfers waren echter een 
onderschatting van de werkelijkheid, met een grote meerkost als gevolg. Dit is aangegeven aan de 

stad Kortrijk. Als de stad deze kost niet opneemt, moet die gedragen worden door de andere partners. 
 

Raadslid M. Gheyens pleit voor een campagne over minder consumptie. J. Bonnier merkt op dat dit 
mee zit in het beleid van IMOG en een onderdeel is van de communicatie. Dit is echter een 

bovenlokale bevoegdheid en moeilijk om impact op te hebben.  

 
Geen verdere vragen. 

 
 

 

 
 

De notulist 
 

S. Van Dierdonck 
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